
 

 

Uchwała Nr III/9/2025 

Rady Dzielnicy Orunia-Św.Wojciech-Lipce 

z dnia 6 lutego 2025 r. 

w sprawie proponowanych lokalizacji dla nowych stacji MEVO  

Na podstawie § 15 ust. 1 pkt 5 Statutu Dzielnicy Orunia-Św.Wojciech-Lipce stanowiącego załącznik do Uchwały Nr LII/1171/14 Rady Miasta 

Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Orunia-Św.Wojciech-Lipce (Dz. Urz. Woj. Pomorskiego 

z 20 maja 2014 roku, poz. 1956 z późn. zm.) 

uchwala się, co następuje: 

§ 1 

Rada Dzielnicy Orunia-Św.Wojciech-Lipce przedstawia propozycję lokalizacji dla nowych stacji MEVO: 

1. Orunia: 

1) działka nr 97/12, obręb 303S, 

2) działka nr 884, obręb 303S, 

3) działka nr 89/2, obręb 110, 

4) działka nr 123/2, obręb 110. 

2. Święty Wojciech: 

1) działka nr 54, obręb 314S (Skwer im. Hugo Conwentza), 

2) działka nr 17/1, obręb 312S. 

3. Lipce: 

1) działka nr 183, obręb 109, 

2) działka nr 113/1, obręb 124. 

 

§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

            Orunia-Św.Wojciech-Lipce 

                  /-/ Bartosz Łabuda 

 

 

 



 

 

Uzasadnienie 

Z satysfakcją obserwujemy dynamiczny rozwój systemu roweru miejskiego MEVO oraz rosnącą 

popularność tego charakterystycznego jednośladu. Jako Rada Dzielnicy dostrzegamy jednak istotne 

braki w zagęszczeniu sieci stacji. Reprezentując społeczność liczącą ponad 12 tysięcy mieszkańców, 

zwracamy uwagę, że na obszarze naszej dzielnicy dostępne są jedynie trzy stacje umożliwiające 

bezpłatne wypożyczanie oraz zwracanie rowerów: GDA331, GDA332 oraz GDA330. To zdecydowanie 

za mało, biorąc pod uwagę rozległość terenu. 

Mieszkańcy Lipiec i Świętego Wojciecha są w praktyce całkowicie pozbawieni możliwości wygodnego 

korzystania z systemu MEVO. Również w przypadku Oruni widzimy pilną potrzebę zwiększenia liczby 

stacji, aby poprawić dostępność tego środka transportu. 

W związku z powyższym przedstawiamy propozycję lokalizacji na terenach miejskich, które pozwoliłyby 

na utworzenie nowych stacji, co znacząco poprawiłoby funkcjonalność i dostępność systemu MEVO  

dla mieszkańców naszej dzielnicy. 

 


